
Z á p i s n i c a 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  12.9.2023 

_________________________________________________________________________  

 

 

7.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

  3.   Určenie  overovateľov  

  4.   Kontrola plnenia uznesení 

  5.   Schválenie konceptu zápisov do obecnej kroniky za r. 2022 

  6.   Záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce Ruská Nová Ves k 30.6.2023 

  7.   Schválenie podania žiadosti o poskytnutie dotácie na stavbu „Modernizácia materskej  

        školy v obci  Ruská Nová Ves“  

  8.   Schválenie prevodu pozemku KNC 2197/4 ako prípad hodný osobitného zreteľa 

  9.   Schválenie prevodu pozemku KNC 1965/58 ako prípad hodný osobitného zreteľa 

10.  Schválenie Návrhu na doplnenie rozsahu Územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny  

        a doplnky č. 4/2023 Územného plánu obce Ruská Nová Ves“ 

11.   Prerokovanie žiadostí o odkúpenie pozemkov  

12.   Rôzne   

13.   Diskusia 

14.   Záver 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Pavol Ištvan 

                                         Stanislav Seman 

 

Začiatok rokovania:   18.15 hod. 

Koniec rokovania:      21.10 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Zasadnutie OZ otvoril starosta obce p. Tibor Kollár. Privítal   poslancov obecného 

zastupiteľstva, hlavného kontrolóra obce Ing. Marchevského a ostatných prítomných. Na 

začiatku rokovania boli prítomní 6 poslanci. Starosta konštatoval, že zasadnutie OZ  je  

uznášaniaschopné.   

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Prítomní poslanci schválili  program 7. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
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K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice zo 7. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – Pavla Ištvana 

a Stanislava Semana. 

 

 

K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

18.20 hod. – príchod poslanca Mgr, Ňachaja na zasadnutie OZ  

 

 

K bodu   5)   Schválenie konceptu zápisov do obecnej kroniky za r. 2022 

 

Poslanci nemali pripomienky k predloženému návrhu konceptu zápisov do obecnej kroniky za 

r. 2022 a tento schválili jednomyseľne. 

 

 

K bodu    6)   Záznam z kontroly plnenia rozpočtu obce Ruská Nová Ves k 30.6.2023 

 

V uvedenom programe vystúpil hlavný kontrolór obce Ing. Marchevský, ktorý uviedol, že 

v súlade s plánom kontrolnej činnosti na r. 2023 bola vykonaná kontrola čerpania rozpočtu obce 

Ruská Nová Ves za I. polrok 2023. Kontrola bola zameraná na plnenie príjmov  a bežných 

výdajov, ktoré sa vyvíjajú dobre. Vývoj čerpania rozpočtu nevykazuje výkyvy a nie je potrebné 

prijímať rozpočtové opatrenia. 

 

K bodu  7)   Schválenie podania žiadosti o poskytnutie dotácie na stavbu „Modernizácia   

                    materskej školy v obci  Ruská Nová Ves“  

 

Pri prerokúvaní tohto bodu programu starosta informoval, že je ukončené verejné obstarávanie, 

zajtra bude zverejnená zmluva a obec môže podať žiadosť o dotáciu (verejné obstarávanie bolo 

jednou z podmienok podania žiadosti). Na úrade boli pracovníci ministerstva, ktorí urobili 

predbežnú kontrolu, aby sa obec vyvarovala nedostatkov. Dotácia bude poskytovaná vo výške 

17 388 Eur na dieťa. Je potrebné požiadať o stanovisko Regionálny úrad verejného 

zdravotníctva v Prešove na stanovenie počtu detí.  

Poslanci súhlasili s podaním žiadosti o dotáciu na stavbu „Modernizácia materskej školy v obci 

Ruská Nová Ves“. 

 

 

K bodu   8)   Schválenie prevodu pozemku KNC 2197/4 ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

 

       Poslanci v nadväznosti na schválený zámer na zasadnutí OZ dňa 23.6.2023 schválili  

prevod pozemku KNC 2197/4. 
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K bodu  9)   Schválenie prevodu pozemku KNC 1965/58 ako prípad hodný osobitného zreteľa 

 

       Poslanci v nadväznosti na schválený zámer na zasadnutí OZ dňa 23.6.2023 schválili  

prevod pozemku KNC 1965/58. 

 

 

K bodu 10)  Schválenie Návrhu na doplnenie rozsahu Územnoplánovacej dokumentácie  

                    „Zmeny a doplnky č. 4/2023 Územného plánu obce Ruská Nová Ves“ 

 

V tomto bode vystúpil Ing. arch. Debnár. Uviedol, že pôvodný rozsah bol schválený v 1/2023. 

Na  základe ďalších podnetov o doplnenie otvoreného ÚP predložil Návrh na doplnenie rozsahu 

Územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 4/2023 ÚP obce Ruská Nová Ves“. 

Vzhľadom na stav spracovania návrhu Územnoplánovacej dokumentácie „Zmeny a doplnky č. 

4/2023 ÚP obce Ruská Nová Ves“ je možné tieto podnety zaradiť do návrhu ak budú schválené 

poslancami obecného zastupiteľstva.  

Ide o: 

- vypustenie podnetu na zmenu poľnohospodárskej pôdy na funkčnú plochu rodinných domov  

  z dôvodu jej situovania vo vnútri CHVÚ Slanské vrchy (odporúča, aby žiadateľ konzultoval  

 svoju požiadavku so  Štátnou ochranou prírody a krajiny) 

- podnet obce súvisiaci s funkčným využitím územia Prírodnej rezervácie „Zbojnícky zámok“  

  a jej ochranného pásma  

- podnet obce na zmenu funkčného využitia plochy lesa na plochu rekreácie a cestovného ruchu 

- zmenu regulatívu 3.2.1.1.2 Záväznej časti ÚPNO Ruská Nová Ves v znení zmien a doplnkov 

- podnet Ing. Š. o zaradenie časti poľnohospodárskej pôdy na funkčnú plochu  

  poľnohospodárskej výroby (Ing. Š. sa zúčastnil zasadnutia OZ a poslancom zdôvodnil    

  začlenenie svojho podnetu do územnoplánovacej dokumentácie. Predstavil  poslancom zámer   

  – ide o vytvorenie rodinnej  farmy s chovom oviec s trhovou produkciou mäsa, ku ktorej 

potrebuje zázemie pre farmu – t. z. priestory na bývanie, priestory na uloženie krmiva, predaj 

z dvora. K pozemkom, na ktorých má v pláne realizovať svoj zámer, vedie miestna 

komunikácia. Potrebuje elektrinu a vodu  (úžitková voda z potoka, resp. studne, pitná voda 

z miestneho vodovodu). Mechanizmy, ktoré  budú potrebné k farmárčeniu, nebudú 

predstavovať záťaž pre komunikáciu. Uvedený zámer  má v pláne realizovať do 2 rokov.   

Poslanci schválili  predložený návrh na doplnenie rozsahu územnoplánovacej dokumentácie. 

 

K bodu  11)   Prerokovanie žiadostí o odkúpenie pozemkov  

 

Starosta oboznámil poslancov so žiadosťami občanov: 

a) žiadosť p. S. o odkúpenie pozemku od obce – nebol doložený geometrický plán, Poslanci 

odporúčali žiadateľa vyzvať na doplnenie žiadosti. 

b) žiadosť p. P. o odkúpenie pozemku od obce – nie je spracovaný geometrický plán, t. z. nie 

je známa veľkosť pozemku, ktorý chce odkúpiť od obce. Aj v tomto prípade je potrebné vyzvať 

žiadateľa o doplnenie žiadosti. 

c) žiadosť p. Š. o odkúpenie pozemku – V tomto prípade bol doložený  geometrický plán. 

Poslanec p. Hirko navrhol urobiť obhliadku na mieste a urobiť zámenu pozemku, dohodnúť 

vecné bremeno pre kanalizáciu. Poslanec Guľaš navrhol situovať kanál tak, aby pozemok 

žiadateľa nebol znehodnotený, aby ho mohol užívať. P. starosta navrhol uvedené návrhy 

poslancov konzultovať na osobnom stretnutí so žiadateľom.  
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K bodu  12)   Rôzne 

  

V tomto bode starosta informoval: 

a) na obecný úrad bola doručená žiadosť p. K., p. D. a p. S. o rekonštrukciu prístupovej cesty 

k rodinným domom. Poslanec p. Guľaš navrhol urobiť sklon cesty vpravo, osadiť obrubníky, 

urobiť najhoršiu časť. Starosta – pri osobnej obhliadke v teréne bolo zistené, že voda z cesty 

zateká do dvorov. Navrhuje urobiť priečne žľaby s odtokom vody do dažďovej kanalizácie. 

Poslanec Mgr. Ňachaj  súhlasil s návrhom starostu. 

b) obci bola doručená žiadosť p.  G., ktorý požaduje umiestnenie spomaľovača na 

komunikácii v blízkosti jeho rodinného domu. Vyjadrené boli rôzne návrhy poslancov. 

Aby sa predišlo nespokojnosti občanov, bolo dohodnuté urobiť prieskum u občanov 

bývajúcich v tejto časti obce. Zároveň padol návrh na komplexnejšie riešenie osadzovania 

spomaľovačov, ktoré sú potrebné aj v iných častiach obce (starosta uviedol, že najprv musí 

byť urobený projekt, ktorý musí odsúhlasiť OU OCDaK). 

c) vyslovil poďakovanie všetkým, ktorí sa podieľali na príprave otvorenia ihriska. Zároveň 

poďakoval poslancovi Mgr. Ňachajovi za zorganizovanie volejbalového turnaja. 

d) k sobotňajšej akcii – Noveská fizola starosta uviedol, že bol oslovený p. M.. S ponukou 

predajného stánku prišla p. K. z Tulčíka.  Poslanec p. Ištvan navrhol určiť poplatok, poslanec 

Mgr. Ňachaj navrhol stanoviť podmienky prenájmu plochy na podujatiach do budúcna. 

Poslanec p. Seman bol tiež za stanovenie výšky poplatku, nie cenu do tomboly. Poslanci 

schválili poplatok vo výške 100 Eur pre p. M., pre  predajcu – p. K. 50 Eur 

e) prebieha rekonštrukcia Domu smútku v obci – bola odkrytá strecha (západná strana). 

Zistilo sa, že veľké mravce rozožrali krokvy, ktoré boli z toho dôvodu vymenené, bol 

preizolovaný hrebeň , následne budú vybrúsené a vyšpárované kamene, okná. Odstránia sa 

príčiny zatekania. Do Domu smútku bola urobená vodovodná prípojka z MŠ. 

f) vytekajúca voda na Kovaľni a na hlavnej ceste – bolo hlásené na VVS, zaslané foto 

g) aké sú návrhy na prenájom pivných setov? Poslanci mali rôzne návrhy. Napokon bolo 

schválené takto: 5,00 Eur/set pre domácich, 10,00 Eur/set pre cudzích, 50,00 Eur kaucia/set. 

Šiesti poslanci hlasovali za, 1 sa zdržal hlasovania.  

 

 

K bodu  13)   Diskusia 

 

V diskusii vystúpili: 

a) poslanec Guľaš: 

    . osloviť správcu cesty ohľadom orezania stromov pri rodinnom dome K., alebo  

      osloviť hneď p. K. 

    . riešiť oplotenie okolia posilňovne + zámok 

    . rezervoár pod Ostrou (starosta – bolo riešené s vodárňami) 

    . poslanci vytvoria svoje družstvo na podujatí Noveská fizola  

b) poslanec p. Seman: 

    . aj keď všetci poslanci boli oboznámení s podnetom od p. PhDr. Márie Pažuchovej, PhD.,  

     ktorý bol zaslaný starostovi obce a na jeho  emailovú  adresu,  znovu sa vrátil k jeho  

     obsahu – ide o cyklotrasy. Ohľadom výzvy na cyklotrasy sa informoval aj poslanec Mgr.  

     Ňachaj  (starosta – výzva bola vyhlásená 31.8.2023, obec Ruská Nová Ves sa  nachádza  

      v oprávnenom území. Poslanci aj starosta zhodnotili, že v súčasnosti má obec   

      iné priority, prvoradé je získať  prostriedky na dokončenie kanalizácie, budovať  
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      infraštruktúru. Finančné prostriedky sú potrebné na rozbehnuté projekty. Obec  

      v súčasnosti nemá finančné prostriedky na vstupovanie do ďalších projektov.) 

    . informoval sa ako sú vybavované žiadosti a podnety občanov (starosta – všetky podania  

      adresované  poslancom sú zasielané na ich emailové adresy,  žiadosti občanov  sú  

     vybavované v zákonom stanovených lehotách,  ) 

      Hlavný kontrolór vysvetlil poslancom, že je potrebné rozlišovať medzi podnetmi. 

c)  poslanec Mgr. Ňachaj: 

     . poďakoval sa za pomoc pri organizovaní volejbalového turnaja 

     . odporučil, aby bol určený správca ihriska a zabezpečiť školenie k správnej údržbe  

       trávnika na futbalovom ihrisku   

     . upozornil na sledovanie severnej steny v sále, nakoľko v zime si všimol jej zamokrenie 

d) poslanec p. Potočňák: 

    . upozornil na  pravidelný pohyb 2 osôb v tme po ceste do obce, ktoré nie sú označené  

      reflexnými prvkami, čo je veľmi nebezpečné   pre chodcov aj pre šoférov (starosta – budú  

      im odovzdané reflexné vesty) 

e) poslanec p. Ištvan: 

    . spravovanie a starostlivosť o futbalové ihrisko si vyžaduje veľa času. Zatiaľ je to  

      realizované na dobrovoľnej báze. Hľadá možnosť získania finančných zdrojov na  

      ohodnotenie tejto práce.   

    . v zimných mesiacoch plánuje uskutočňovať pohybové aktivity detí (malých futbalistov)  

      v sále obecného úradu (starosta – je potrebné  časové zosúladenie s MŠ, ktorá tiež plánuje  

      svoje aktivity) 

    . akcie VVS, a. s. (starosta – všetky informácie sú zasielané, nové informácie nemá) 

 

 

K bodu  14)   Záver 

   

       Všetky body programu  7. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované, preto 

starosta zasadnutie OZ ukončil.        

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

. 

Overovatelia :   Pavol Ištvan                                                     ................................................ 

 

                          Stanislav Seman                                              ................................................ 

 

 

 

 

 


